
  

ZAPISNIK 

sa 31. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 23. ožujka 2016. 

godine, s poĉetkom u 12.00 sati u uredu općinskog naĉelnika. 

NAZOĈNI  vijećnici: Tonći Šarić, Ivan Ĉuĉević,  Margaret Hropić, Tonĉi Grgurević,. 

Ljubo Jurica , Annette Mufić Trojković,  Stjepan Jurica  i Anita Janĉić Lešić. 

ODSUTNI: Ivan Ivelja. 

OSTALI NAZOĈNI: Leo Katić, naĉelnik, Marĉelino Simić, zamjenik naĉlenika,Ivan 

Ĉihoratić JUO, Jelena Šutić, Dino Katić, Milica Krsmanović i Ana Ivelja djelatnici na 

struĉnom osposobljavanju i Zdenko Barbić. 

Predsjednik Ljubo Jurica je otvorio sjednicu, pozdravio nazoĉne, utvrdio da je na sjednici 

nazoĉno osam vijećnika i da Vijeće može pravovaljano odluĉivati pa je predložio sljedeći  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 29. i 30. sjednice OVL, 

2. Odluka o pristupanju projektu ATRIUM, 

3. Prodaja ĉ.zgr. 98 K.O. Lastovo, 

4. Zakljuĉak za objavu natjeĉaja za višegodišnji zakup (ulaganje) „poslovna graĊevina -     

    plažni objekt sv. Mihovil“, ĉzgr. 941, 

5. Zahtjev Ivana Šantića za obroĉnu otplatu komunalnog doprinosa, 

6. Informacija o Odluci o privremenoj raspodjeli sredstava za financiranje izmjene i    

    dopune PP Lastovo – pod mjera 1.1.1. 

7. Vijećniĉka pitanja. 

 

LJUBO JURICA:  Naĉelnik je predložio izmjenu dnevnog reda. 

 

LEO KATIĆ:  Predlažem da kako imamo pod toĉkom 5. Zahtjev Ivana Šantića za obroĉnu 

otplatu komunalnog doprinosa, dodamo još jedan zahtjev koji je stigao dan poslije kako 

smo poslali materijale, a radi se o  zahtjevu Marina Katića iz Pasadura, isto za obroĉnu 

otplatu komunalnog doprinosa. Pa ako se Vijeće slaže, možemo dodati još jednu pod toĉku. 

Predlažemo još jednu dopunu, a to je Akcijski plan za 2016. godinu. Znaĉi mi imamo 

strategiju, temeljem strategije su potrebni naši stavovi kao dokumenti koji su potrebni za 

EU fondove. Znaĉi ovaj akcijski plan služi zato što u natjeĉajima za EU fondove se traži 

strategija koja traži drugi papir koji je lista želja koji je po mjerama koje oĉekujemo da će 

se raspisati u 2016. godini. Predlažem da i to stavimo na dnevni red i donesemo Akcijski 

plan.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Prije nego se ovo izglasa, ja bih nešto komentirala. 

Dobili smo ovaj dnevni red i neke materijale koji su površni i nepotpuni da sam se ja pitala 

da li se nešto zaboravilo staviti. Znaĉi, za toĉku 2.  za projekt Atrium, uz odluku je trebalo 

staviti Statut udruge da bi se mogli informirati o toj Udruzi. Onda imamo ovdje neki papir 

koji niti završava niti je poĉetak neĉega, jako površno se pristupa radu Vijeća i ja se ne 

slažem sa tom nepotpunom dokumentacijom i mislim da bi trebali vijećnici kada već 
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raspravljamo o neĉemu, ne možemo kvalitetno raspravljati ako nemamo materijal s kojim 

se možemo informirati  Postoji Internet i možemo pogledati sve moguće, ali ne postoje neke 

stvari i ja sam se pokušala informirati, ali nisam se mogla informirati i mislim da se priliĉno 

nonšalantno ulazimo u rad Vijeća i u bilo koju raspravu o bilo ĉemu.  

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Slažem se u potpunosti. 

 

LEO KATIĆ: Razlog zašto dokumentacija o Atriumu nije cjelokupna je ovaj korak kojega 

mi sada radimo, a koji nas ništa ne „košta“ da tako kažem, govori samo o ĉinjenici da 

Europska unija poznaje nešto što se zove prekograniĉna suradnja i nešto što se zove 

zajedniĉko ulaganje. Smatrao sam da  obrazložimo problematiku Atriuma, znaĉi o ĉemu se 

radi. 

Ovo drugo što Annette govori o prvoj stranici,  govori ono što je bitno za ovu privremenu 

odluku, sve ostalo vezano za ovu odluku ima 20 stranica.  Znaĉi imamo nešto što zove 

spremna odluka, i mi smo na sreću visoko pozicionirani, imamo sustav križaljki cijele 

Hrvatske, za koju su se natjecali za mjeru i ovo je bila informativna obavijest, zato se toĉka 

zove informacija, ne zove se nikakva odluka o planu, nego informacija koja služi, a da li će 

biti odluka ovisi o ĉinjenici, a to je u žalbenom roku Ministarstva, jer Ministarstvo je u 

žalbenom postupku i o izmjeni tablice kao što radi Agencija, jer to radi Agencija za sve i za 

obrtnike i za sve, radi se o izmjeni liste bodovanja. Ukoliko Općina Lastovo ne dobije 

konaĉnu odluku, neće o tome biti rasprava. Mi smo dužni dati informaciju na Vijeću. Ta 

informacija glasi da je Općina Lastovo prošla na nekom natjeĉaju, da je visoko 

pozicionirana i da je otvoren daljnji postupak te priĉe.  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Istina je, ali bi vijećnici morali biti informirani na koje natjeĉaje 

se išlo, na koje mjere itd.  

 

MARGARET HROPIĆ: Za izmjenu Prostornog plana imali smo informaciju na Vijeću. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Općenito mislim da bi morali biti bolje informirani kao 

vijećnici i da kada dobijemo materijal da ga dobijemo u potpunosti. 

 

LEO KATIĆ: Mi smo već imali informaciju na vijeću i u vezi Atriuma i u vezi ovoga, znaĉi 

ne pravdam se, samo iznosim kako je bilo i da je ovo samo informacija i ne vidim što je tu 

sporno osim da nismo sve iskopirali, mi to možemo uĉiniti. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Postoji e-mail i može se sve poslati. 

 

LEO KATIĆ: Onda ćemo poslati. Ovdje nije stvar nikakve odluke nego je samo 

informacija, i  na prvoj stranici piše o kojoj se mjeri radi, mislim da je to dobro jasno. 

 

LJUBO JURICA: Molim da se molba Annette usvoji i da se ubuduće šalju takve stvari e-

mailom. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja bih još nešto komentirala prije nego što poĉnemo.  

Primijetila sam da se svako Vijeće održava u vrijeme praznika, to će biti zato što inaĉe 

vijećnici ne mogu biti prisutni. Ja bih voljela da to ne budu samo termini prije praznika, 

nego da to bude u redovno radno vrijeme, cijele godine tu živimo, cijele godine tu radimo 

da to bude bilo kada, a ne samo kada su praznici. 

 

LJUBO JURICA: Ako nema više primjedbi na dnevni red, isti bih stavio na glasanje. 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je usvojen slijedeći 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 29. i 30. sjednice OVL, 

2. Odluka o pristupanju projektu ATRIUM, 

3. Prodaja ĉ.zgr. 98 K.O. Lastovo, 

4. Zakljuĉak za objavu natjeĉaja za višegodišnji zakup (ulaganje) „poslovna graĊevina -     

    plažni objekt sv. Mihovil“, ĉzgr. 941, 

5. Zahtjevi:  

    5.1.  Ivan Šantić - obroĉna otplata komunalnog doprinosa, 

    5.2.  Marin Katić – obroĉna otplata komunalnog doprinosa, 

6. Informacija o Odluci o privremenoj raspodjeli sredstava za financiranje izmjene i    

    dopune PP Lastovo – pod mjera 1.1.1. 

7. Akcijski plan za 2016. Razvojna strategija Općine Lastovo 2014.-2020. godina, 

8. Vijećniĉka pitanja. 

 

Ovako predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 

RAD PO PREDLOŽENOM DNEVNOM REDU 

TOĈKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 29. I 30.  SJEDNICE 

LJUBO JURICA: Ima li tko kakvih primjedbi?  

Stavljam na glasovanje zapisnik sa 29. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je zapisnik usvojen sa sedam 

glasova „za“ i jedan glas „suzdržan“. 

 

LJUBO JURICA: Stavljam na glasovanje zapisnik sa 30. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je zapisnik usvojen sa šest glasova 

„za“ i dva glasa „suzdržan“. 

 

 

TOĈKA 2. ODLUKA O PRISTUPANJU PROJEKTU ATRIUM 

 

LEO KATIĆ: Maloprije kada sam pokušao objasniti o ĉemu se radi, pokušao sam reći da 

smo o tome već razgovarali na Vijeću i rekli smo što to predstavlja. UtvrĊena je strategija i 

plan na koji će se naĉin pratiti općine i gradovi u Hrvatskoj i izmeĊu ostaloga radi se o 

jednom projektu koji se zove Atrium, a što znaĉi da se radi o arhitekturi totalitarnih režima 

XX stoljeća, da je Općina Lastovo, preciznije naselje Ubli, a svima je poznato da je tamo 

takva izgradnja i da je Općina Lastovo ušla u pregovaraĉki postupak i prije dva mjeseca 

dobila prolaznicu ili prihvaćena je kandidatura. Slijedeći korak je odluka o pristupanju 

Atriumu. Radi se o nekoliko općina i gradova stranih zemalja, mi kada sada govorimo o 

ovom koraku, mi samo govorimo o općini u Italiji koja ima prostor istog tog tipa gradnje i 

ovaj nam korak služi da mi tom odlukom uĊemo u taj sustav. Kada je u pitanju Hrvatska, 

onda je to za sada samo Labin . . .  
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ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: I susjedna općina njihova jedna, dvije općine. 

 

LEO KATIĆ: Samo Labin. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: I susjedna njihova općina, dvije odvojene općine. 

 

LEO KATIĆ: Znaĉi ne znam, ali znam da je ona u tom sustavu. Znaĉi udruživanje u toj 

udruzi omogućuje: da Općina Lastovo uĊe u priĉu tih projekata i da nam se otvore vrata i 

putovi ulaganja, ispitivanja i zaštite Ubli, ne samo radi Ublija, nego i cijelog Lastova i priĉe 

koja je vezana za naš otok. Tako da stvarno kada je u pitanju ova udruga i ovo udruživanje, 

mislim da to nama ne može odmoći,  a sve ono što nam ne može odmoći, ja ću predlagati da 

uĊemo u to.  

Moram reći koliko nas to košta. Nije puno, godišnje je to toĉno 413,50 Eura. Znaĉi nas 

predsjedniĉe i vijećnici ovo udruživanje, a da bi otvorili EU fondove košta 413,50 Eura u 

protuvrijednosti kuna godišnje. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Mogu ja sada samo pitanje? U sluĉaju kada bi se dobio nekakav 

projekt za ureĊenje Ublija, da li u tim projektima postoji koliki postotak bi bilo financiranje 

Općine Lastovo, Države, odnosno Udruge. 

 

LEO KATIĆ: Ovo o ĉemu sada govorimo, govorimo o 100% financiranju. Mi ćemo 

predlagati ono što je 100%, jer sve što nije 100%, nama stvara omĉu oko vrata. To je 

pokazala 2014. i 2015. investicije u kojima jesmo i teško nam je, ali se ne žalimo. Znaĉi, 

idemo sada na ove korake koji nas ništa ne košta, osim, rekao sam, ĉlanarine.  

Svaki korak realizacije dolazi na sjednicu Vijeća. Mi donosimo odluku da se želimo 

udružiti, a svaki korak projekta dolazi na Vijeće, jer se radi o prekograniĉnoj suradnji.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesena slijedeća 

O D L U K A 

1. Općina Lastovo pristupa projektu Udruge  ATRIUM – Arhitektura totalitarnih 

režima XX stoljeća u gospodarenju urbanim razvojem. 

2. Općina Lastovo prihvaća sve odredbe Statuta Udruge ATRIUM, sukladno odluci o 

pristupanju Udruzi ATRIUM (KLASA: 612-01/15-01/05; URBROJ: 2145-01/01-

15-1). 

3. Općina Lastovo prihvaća sve odredbe dokumenata Membership Charter (u privitku) 

Udruge ATRIUM. 

4. Općina Lastovo prihvaća plaćanje godišnje ĉlanarine Udruzi ATRIUM, shodno 

nacionalnoj legislativi Republike Hrvatske. 

 

TOĈKA 3. PRODAJA Ĉ.ZGR. 98 K.O. LASTOVO 

 

LEO KATIĆ: Mi smo kod donošenja Proraĉuna najavili da ćemo ići u prodaju nekretnina 

kada riješimo njihov status i radi se o jednoj maloj kući u dnu mjesta Lastova, znaĉi gdje 

živi cestar Tonĉi, ima jedan općinski put s prolazom i tu je kuća. To je ĉestica zgrade koja 

je samostalna, devastirana je i ruglo je koje niĉemu ne služi, mi smo je u Proraĉunu 

prikazali da će nam služiti za prihodovnu stranu Proraĉuna.  
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ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Ja bih samo molila, znam da je bila o tome diskusija i da su bili 

razlozi zbog ĉega, ali kada se prodaje imovina treba toĉno navesti razloge na što će se 

potrošiti sredstva prodajom trajne imovine. Molim vas da nas podsjetite ono što je bilo u 

Proraĉunu predviĊeno na što će se to potrošiti. 

 

LEO KATIĆ: Investicije, naš udio sufinanciranja u vodoopskrbu 20%, deponij 10%, to su 

investicije koje mi još uvijek držimo. Deponij smo pri kraju u smislu zahvata, ĉeka nas 

odluka za reciklažno dvorište od Fonda, to je prostor lijevo koji je izgraĊen i ĉeka nas, jer 

smo prošlu godinu uspjeli ući u nastavak investicije vodoopskrbe i Skrivene, završetak do 

ulaza u Skrivenu Luku. To su postotci našeg uĉešća. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Dobro. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Ĉinjenica je da je na svakom Vijeću nekakav zahtjev za prodaju. Što 

ćemo napraviti onog dana kada ne budemo imali što za prodati. Ako je ta prodaja stvarno 

potrošena na nešto što je apsolutno korisno za Lastovo, onda nema nikakvih problema. Ali 

ako ti novci se koriste možda za neke druge namjene, to onda ne bi bilo dobro. Ja mislim da 

s obzirom da smo masu toga prodali . . .  

 

LEO KATIĆ: Koliko smo toga prodali? 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Sigurno 10. 

 

LEO KATIĆ: Pogriješili ste. Na slijedećoj sjednici ćete dobiti koliko je toga prodano i što, 

ali nije deset. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Nemojte se odmah sekirati. Ĉinjenica je, da li se slažu vijećnici da je 

prodaja u ovom Vijeću toliko uĉestala, da to postaje zabrinjavajuće. Upravo da ne bi bilo 

nesporazuma, ja predlažem da vaši službenici iznesu što je prodano, za koje novce i koliko 

se tih novaca gdje potrošilo.  Ja mislim da je to minimum koji vijećnici mogu tražiti.  

 

LJUBO JURICA: U redu, to ćete dobiti na slijedećem Vijeću. 

 

STJEPAN JURICA: Htio sam pitati koji je oĉekivani iznos za ĉ.zgr. 98? Hoće li ona biti 

dostatna za ova uĉešća o kojima mi priĉamo? 

 

LEO KATIĆ: Odgovor je ne.  

 

STJEPAN JURICA: Ja se slažem da se prodaju ĉestice, meĊutim ako to zaista ide u ovu 

namjenu o ĉemu mi priĉamo, a vezano je za investicije koje su nama vrlo bitne, a to je voda 

i rješavanje otpada, odnosno smeća, bit ću za tu odluku. Kada su u pitanju takve investicije i 

takvog karaktera, mislim da će to biti dobro uložena sredstva, kada se tu konaĉno podvuĉe 

crta i investicije budu gotove, u protivnom nećemo napraviti posao. Ako budemo prodavali 

ĉestice zgrada da bi krpili rupe u Proraĉunu i da bi se to trošilo ne namjenski, neću biti za 

to, ali za ovo o ĉemu govorimo sada, bit ću sigurno za takvu priĉu. 

 

MARGARET HROPIĆ: Mislim da nekako vezano za reĉenicu „prodaja zgrade“, pošto se 

snima i ide u zapisnik, znajući da je to zgrada ruševna, ona sigurno ugrožava sigurnost ljudi, 

jer se ispod nje prolazi. Takvih zgrada na Lastovu ima dosta i privatno, a i općinske 

imovine, zato sam htjela samo pojasniti da je to više štala nego zgrada, predstavlja opasnost 

ljudima, da je možda prodaja malo grubo reĉeno, ali ako nema nikakve druge mogućnosti 
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staviti u funkciju, mislim da bi morali biti sretni da to uopće netko kupi, jer to je u jako 

lošem stanju, što se tiĉe baš ove zgrade.  Mislim da malo fali pojašnjenja kada se nešto 

prodaje, fali nekoliko reĉenica što se prodaje. Ili treba popravljati to ili se toga treba 

rješavati.  

 

LEO KATIĆ: Ja nemam nikakav problem u svojoj glavi što se tiĉe prodaje, jer se radi o 

devastiranim nekretninama na podruĉju općine Lastovo, gdje je Općina Lastovo po Reviziji 

dobila obvezu rješavanja vlasniĉkih odnosa, da Općina Lastovo troši velike novce 

odvjetniĉke da bi rješavala svoju imovinu i da će naĉelnik Općine Lastovo, budem li ja 

ovdje, i na slijedećim sjednicama dolaziti sa zahtjevima za prodaju, ako mislimo nastaviti 

investicije i kandidirati se za nove. Ako mi ne mislimo nastaviti i poći u nove natjeĉaje, 

onda ćemo mi sami sebi reći „dobro“, nećemo, jer mi nemamo odakle to pratiti s našim 

uĉešćem. Ne prodajemo dvorce, prodajemo ovo, a da vas podsjetim, prema podacima 

Porezne,  da na Lastovu već dugi niz godina nema transakcije nekretnina, a jedan od 

osnovnih prihoda općine, svake pa i ove, je 5% prihoda na nekretnine. Ja molim Boga da se 

netko javi, kupi i ureĊuje. Ovdje nije pitanje da ja nešto rasprodajem, nego mi pokušavamo 

zatvoriti tu cijelu konstrukciju oko sufinanciranja tih projekata i samo na taj naĉin 

pristupam ovoj toĉci, jer se radi o devastiranoj imovini koja ugrožava prolaz ljudi i molit ću 

Boga da se ona uspije i prodat.  

 

LJUBO JURICA: Ima li još netko nešto za dodati po ovoj toĉci dnevnog reda? 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Hoću samo potvrditi ono što sam rekao. Znaĉi, da bi mi nastavili sa 

prodajom kao što je rekao naš naĉelnik, apsolutno sam za, ali mislim da moramo pratiti 

koliko je toga prodano i gdje su novci potrošeni. Onda nema nikakvih problema. 

 

LEO KATIĆ: To smo rekli, dobiti ćete izvješće. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je sa šest glasova „za“ i dva glasa 

„suzdržan“ donesena je slijedeća  

 

O D L U K A 

 

1. Objavit će se javni natjeĉaj za provedbu postupka prodaje ĉ. zgr. 98 K.O. Lastovo.  

2. Za provedbu postupka natjeĉaja zadužuje se Jedinstveni upravni odjel Općine  

    Lastovo.  

3.Ova Odluka stupa na snagu danom objave u Službenom glasniku Općine Lastovo.  

 

 

TOĈKA 4. ZAKLJUĈAK ZA OBJAVU NATJEĈAJA ZA VIŠEGODIŠNJI ZAKUP 

(ULAGANJE) „POSLOVNA GRAĐEVINA – PLAŽNI OBJEKT SV. MIHOVIL“, 

Ĉ.ZGR. 941 

 

LEO KATIĆ: Vi se svi sjećate da je Općina Lastovo sa Ministarstvom turizma realizirala 

program „Korak više“, projektnu dokumentaciju, a da se prije toga riješilo vlasništvo nad 

tom zgradom, pa onda sa Ministarstvom turizma projekt program projektiranja zgrade za 

plažni objekt, gdje je ishodovana graĊevinska dozvola i da je temeljem te obveze općinski 

naĉelnik 01.02.2015. objavio javni  poziv za iskazivanje interesa da se na javni poziv javila, 

na žalost, samo jedna pravna osoba, a kako se radi o nekretnini koja ne ulazi u odluku o 

najmu poslovnih prostora, da bi se raspisao natjeĉaj za ulaganje u višegodišnji zakup, 

potrebna je odluka Vijeća, a temeljem važeće graĊevinske dozvole. 
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ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Je li se to odnosi na Uljaru? 

 

LEO KATIĆ: Da.  

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Trebali smo je dati u najam Talijanu osamdesetih godina, ali nismo 

imali pameti da takva investicija bi bila sasvim drugaĉija slika Mihajla. 

 

LEO KATIĆ: Slažem se. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Prema tome, o ĉemu priĉate o prodajama i ovome i onome, a na 

Lastovu nas je sve manje i manje, propadamo gore nego što smo propadali 1945. godine.  

 

LJUBO JURICA: Ima li još netko nešto pitati. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesena slijedeća 

 

O D L U K A 

 

1. Objavit će se natjeĉaj za višegodišnji zakup (ulaganje) „poslovne graĊevine  

    – plažni objekt sv. Mihovil“, ĉ. zgr. 941.  

2. Zadužuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Lastovo da objavi tekst natjeĉaja na  

   oglasnim ploĉama te na službenu stranicu Općine Lastovo.  

3.Zakljuĉak stupa na snagu danom objave u Službenom glasniku Općine Lastovo 

TOĈKA 5. ZAHTJEVI 

TOĈKA 5.1. IVAN ŠANTIĆ -  ZAHTJEV ZA OBROĈNU OTPLATU 

KOMUNANOG DOPRINOSA 

TOĈKA 5.2. MARIN KATIĆ -  ZAHTJEV ZA OBROĈNU OTPLATU 

KOMUNANOG DOPRINOSA 

 

LEO KATIĆ: Općina Lastovo se davno odluĉila da pomogne nama Lastovcima na naĉin da 

se obroĉno plaća komunalni doprinos i moram reći da to nama stvara ogromne probleme u 

financijskom pogledu, jer mi s jedne strane zadužujemo s nekim iznosom, Vijeće donosi 

zakljuĉak o obroĉnoj otplati i mi  prihodovnu stranu nemamo. To sam htio reći samo kao 

napomenu. Imali smo nedavno tu raspravu i sada je vrlo teško prekinuti tu praksu, što bih ja 

predložio, oĉigledno će biti problem donijeti tu odluku. 

Mi temeljem te loše prakse, a da bi Lastovcima omogućili obroĉno plaćanje, imamo dva 

zahtjeva, jedan je Ivan Šantić, drugi je Marin Katić. Praksa je bila da se davalo na 12 

mjeseci najviše. 

 

LJUBO JURICA: Idemo kao i do sada. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Jedan je zahtjev na 12 mjeseci, a drugi je na 24 mjeseca. 

 

LEO KATIĆ: Do sada je praksa bila do 12 mjeseci. 
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MARĈELINO SIMIĆ: Predlažem da se donese odluka da od slijedeće godine 01.01.2017.  

nema više prolongiranja i gotovo. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Mislim da raĉunovodstveno  ako radi problem, radi problem 6, 9 

ili 12 mjeseci, a ljudima je lakše. Pošto su investicije Lastovaca u minusu, mislim da 

ljudima treba olakšat i ako se drugima omogućilo, jednostavno radi neke pravednosti treba 

prema svima postupati jednako i ja sam da se odobri ovim zahtjevima, na jednak naĉin kao i 

drugima ni manje ni više.  

 

LEO KATIĆ: To bi znaĉilo da se prihvaća za Šantića 12 mjeseci i za Katića bi se izmijenilo 

na 12. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Kako svima tako i njima. 

 

LJUBO JURICA: Poslije možemo raspravljati hoćemo li što mijenjati. 

 

LEO KATIĆ: Za sada je ovako. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik  je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći  

 

Z a k l j u ĉ a k 

 

Raspravljajući o molbama za obroĉno plaćanje komunalnog doprinosa Ivana Šantića i 

Marina Katića, odobrava se obroĉno plaćanje na 12 mjeseci. 

 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Mislim da bi mogli razmisliti o prijedlogu zamjenika naĉelnika 

Marĉelina Simića.  

 

LJUBO JURICA: Hoćemo to staviti na dnevni red slijedeće sjednice, ili želite odmah 

raspravljati? 

 

 

TOĈKA 6. INFORMACIJA O ODLUCI O PRIVREMENOJ RASPODJELI 

SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE IZMJENE I DOPUNE PP LASTOVO – POD 

MJERA 1.1.1. 

 

LEO KATIĆ: Kratko smo prije razjasnili,  smatrao sam da je prva stranica dovoljna, ima ih 

20 i ona govori o dvije bitne stvari: da bi se kandidirali, da je to mjera 7.1., da je to iznos 

puno veći nego što je nama iznosila informativna ponuda za tu dokumentaciju i da se radi 

samo o informaciji, jer se Odluka zove o privremenoj raspodjeli sredstava. Nakon što 

isteknu žalbeni rokovi i nakon što se postojeća bodovna tabela uredi, Agencija za plaćanje, 

jer ona vodi taj cijeli postupak, će donijeti konaĉnu odluku. U trenutku konaĉne odluke mi 

dolazimo na Vijeće i vodimo raspravu o tom predmetu.  

 

LJUBO JURICA: Ima li pitanja? 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Ne može biti pitanja, jer nema dovoljno informacija. 

 

LEO KATIĆ: Znaĉi, tko nema e-mail poslati ćemo poštom. 
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LJUBO JURICA:  Informacija – prima se na znanje, a dodatne informacije se primaju 

putem e-maila. 

 

 

TOĈKA 7. AKCIJSKI PLAN ZA 2016. GODINU STRATEGIJA OPĆINE 

LASTOVO 2014.-2020. GODINE 

 

LEO KATIĆ. Osim što morate imati strategiju, morate imati i uĉinkovitost, to smo već 

donijeli. Akcijski plan je papir koji govori o potencijalnim prikazom oĉekivanih, oni koji su 

ostvareni i oĉekivanih natjeĉaja za 2016. godinu, ali mora biti donesen na sjednici 

Općinskog vijeća. On je prikazao sve od infrastrukture, vezano za strategiju, vezano za neke 

korake već spominje Atrium akcijski plan i mislim da smo na tragu da bude pregledno. Ako 

nešto želimo izmijeniti u tom Planu, jer je on podložan izmjenama, ali ga moramo donijeti 

jer već 31. 03. bi išao u operacionalizaciju. Možda su nazivi malo drugaĉiji, ali tako moraju 

biti zato što se nazivi prepisuju iz dokumentacije Europske unije. 

 

Pauza 10 minuta. 

 

LJUBO JURICA: Napravili smo pauzu 10 minuta da se proĉitaju Akcijski planovi koje su 

vijećnici dobili tek sada na sjednici.  Ima li pitanja, komentara? 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja sam u pauzi pitala, jer mi je nešto nedostajalo za 

starije ljude, pa su mi rekli da je to pod toĉkom 4.2., zadnja stavka gdje je pod Europski 

socijali fond sve objedinjeno, s tim da bi bilo lijepo da se navede izriĉito da se tu implicira 

rad sa starijim osobama i osobama sa invaliditetom. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Oprosti, toĉka 4. ne govori o nikakvom poboljšanju života, govori o 

educiranju, znaĉi govori  o poticanju razvoja sustava obrazovanja. Dom za umirovljenike 

nije obrazovna ustanova, jer ovi fondovi koji idu, idu vjerojatno za sustav obrazovanja. 

Hoću reći da je ispalo Dom umirovljenika i htio sam pitati s obzirom da je to sve dosta 

odmaklo u dokumentaciji, nikad više u ovom sazivu se nije ništa govorilo da li je 

unapreĊeno, što se planira itd. Molio bih da mi se odgovori u svezi s tim, odnosno zašto je 

ovo tu ispalo. Mi smo bili zakljuĉili da Dom umirovljenika, iako su ga neki zvali dom starih 

i nemoćnih itd., je nešto što Lastovu može, to je jedan projekt koji bi se mogao financirati 

ili ĉak i privatnim partnerstvom ili preko Države koje nas možda ne bi ni puno koštao, a 

koji bi na Lastovu znaĉio puno, gdje bi se u sklopu tog Doma mogle razviti neke druge 

aktivnosti, kao npr. jedan mali hostel u sklopu toga, mogla bi biti jedna sala za društvena 

zbivanja i ja to ocjenjujem kao jedan pozitivni projekt od kojega se vrlo lako odustalo. Mi 

smo pucali na hotel od 70 milijuna Eura, samo nismo imali prijevode s engleskog, ali kako 

vidimo svi ti veliki projekti padaju, a mi smo se mogli uhvatiti onoga što je nama 

dohvatljivo i što bi zaposlilo 10-15 ljudi na Lastovu i što bi za Lastovo znaĉilo puno. 

 

LEO KATIĆ: Ovdje nije ništa ispalo, nitko nije digao ruke od niĉega, ako se otvori 

Europski socijalni fond, onda je tu i socijala u cijelom smislu rijeĉi, ako vijećnik smatra da 

tu bude navedeno ime, ja sam za, to nije problem. Ja bih sada moralo objašnjavati što se sve 

nalazi u socijalnom fondu, ja to ne želim, nema potrebe. Ne želim sada to prepriĉavati, ništa 

nije ispalo, socijali fond se jasno zna što je i kako je, ako Vijeće smatra da se upiše ime 

Dom, jer nitko nije skinuo, nitko nije izbrisao . . .  

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Naziv je poticanje i sustav obrazovanja, edukacija i motiviranje otoĉnog 

stanovništva, posebno mladih i osoba starije životne dobi, znaĉi edukacija, najmanje u 
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jednom programu, status dokumentacije: nema, a mi imamo, znaĉi ako ide izgradnja 

umirovljeniĉkog doma, onda bi trebalo staviti status dokumentacije: da.  

 

LEO KATIĆ: Koju mi dokumentaciju imamo za Dom za stare? Postoji lokacijska dozvola, 

postoje izmjene i dopune, izraĊuje se Glavni projekt, mi to plaćamo i nismo mijenjali 

izvoĊaĉa, sve smo zadržali, ĉekamo da se izda potvrda Glavnog projekta i ĉekamo da se to 

dogodi što prije. Slažem se, možda je tu nekome nešto nejasno. Predlažem da se to ugradi. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Ali to ide u naziv poticanje i razvoj sustava obrazovanja. To je naslov 

tog dijela. 

 

LEO KATIĆ: Doktore, to nismo izmislili vi i ja. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: To ovako piše, pod ovim mjerama se zaista kriju svi 

projekti koji idu za starije i nemoćne. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Što ovdje piše: edukacija i motiviranje u društvenom životu, ne piše 

smještaj.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Europski socijalni fond to predviĊa, to je ĉinjenica. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Onda stavimo to pod jednu drugu toĉku. 

 

LEO KATIĆ: To može biti samo u tom istom poglavlju. To ne može biti nova toĉka, to se 

tako zove, netko je to tako nazvao, ne mi, ja, netko je to aplicirao pod tim nazivom.  

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: I poboljšanje uvjeta stanovanja. I na koncu konca jedino slijedi 

zakljuĉak da je taj plan natjeĉaja SF za poticanje i razvoj sustava obrazovanja. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Koliko ja znam, Europski socijalni fond ujedinjuje sve 

projekte koji su vezani za socijalu. Natjeĉaj SF meni je bilo dovoljno da ja znam, da je to to, 

jer su to sve natjeĉaji na koje se ja prijavljujem. Tu budu i projekti u kojima se mogu 

predvidjeti stanovanje. Ja sam se prošle godine javila na jedan projekt u kojemu je bilo u 

jednoj pod mjeri predviĊeno stanovanje, na koji se nisam mogla javiti, jer nemam uvjete, ali 

ima . . .  

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Shvaćam, on to objedinjuje, ali u ovom sluĉaju se referira na poticanje i 

razvoj sustava obrazovanja, to hoću reći. Ja znam da taj Fond prihvaća ne samo to, on 

objedinjuje . . .  on je u ovom sluĉaju stavljen samo u funkciju poticanja razvoja sustava 

obrazovanja i stanovanja, recimo, kada bi to tako bilo. 

 

MARGARET HROPIĆ: Može se samo navesti: projekt u statusu dokumentacije, tako da se 

on tu vidi. 

 

LEO KATIĆ: Naziv ne možemo mijenjati jer je naziv unificiran. Možemo možda u 

definiciji po prioritetima dopisati, pa tu upisati Dom za stare i nemoćne. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Može biti u zagrade: mladi i osobe starije životne dobi 

pa u zagradi Dom za umirovljenike. 

 

LJUBO JURICA: Hoćete, molim vas, ponoviti ovo što ste predložili? 



 11 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Edukacija i motiviranje otoĉnog stanovništva, posebno 

mladih i osoba starije životne dobi (Dom za starije i nemoćne) za sudjelovanje u 

društvenom životu otoka. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Mislim da ako ćemo ovo ovdje mijenjati, da moramo mijenjati i ono 

naprijed, jer to je stablo od kojega se kreće dalje, ako se ovdje promijeni, mora se 

promijeniti i u njegovim korijenima. Zato se to eventualno moglo formulirati na jedan 

drugaĉiji naĉin, ali ne kao poticanje sustava obrazovanja i stanovanja. 

 

STJEPAN JURICA: Trebalo bi možda samo malo promijeniti definiciju. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Možda to treba drugaĉije lingvistiĉki gledati. Gore vam 

piše pod nazivom: „unapreĊenje kvalitete života“ i onda „poticanje“ i posebno i „razvoj 

sustava obrazovanja“. Je li me razumijete? Možda je na taj naĉin to predviĊeno. Znaĉi 

„unapreĊenje kvalitete života“ - koga? – „osoba starije životne dobi“, znaĉi poticaj njih i 

„razvoj sustava obrazovanja“ što ukljuĉuje, takoĊer, starije stanovništvo.  

 

LJUBO JURICA: Znaĉi dobili smo  nekoliko ljudi koji se razumiju kako to funkcionira i 

gospoĊa Annette je dala jedan prijedlog, ako ga želi ponoviti, ja bih ga stavio na glasovanje. 

Mislim da nismo baš adekvatni i struĉni da bi razglabali o ovome, ja sam shvatio kako sam 

shvatio i ja ću po svom nahoĊenju glasati.  

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Mogu li ja nešto reći? Ovo se može riješiti samo na taj naĉin da se meĊu 

prioritete ubaci još jedna kućica, znaĉi ovdje je unapreĊenje kvalitete života, to 

podrazumijeva razvoj društvene infrastrukture, poticanje i razvoj sustava obrazovanja, 

razvoj civilnog društva, i možemo sada napisati: „rješavanje problematike starijih i 

nemoćnih“, ako ćemo to tako nazvati. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Baš sam to sada htjela reći, to je malo problematiĉno, 

zato što je ovo predviĊena matrica u koju mi napišemo što je za Lastovo. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Znaĉi ona se ne može mijenjati? 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Matrica ko matrica ne, zato što prioritet  4.2. koji tu 

piše, to je prioritet po kojemu se javljamo na natjeĉaj, znaĉi ako ja sada napišem da sam se 

prijavila na prioritet 4.2.1. oni neće znati o ĉemu se radi. Sada su na državnoj razini 

prioriteti predviĊeni bez pod mjera, a onda ministarstva raspisuju natjeĉaje pod tim 

mjerama raznoraznih tema. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Onda ovdje možemo ubaciti pod „razvoj društvene infrastrukture“. 

 

LEO KATIĆ: Rekao sam da nazive ne možemo mijenjati, ne da bih kontrirao Ivanu, nego 

da bi rekao da se tu radi o broju mjere. Postoji mjera 4.2., ni 4.6. ni 4.8. i to se tako zove i 

idealno rješenje da u definiciji po prioritetima, gdje upravo se govori o osobama starije 

životne dobi, Annette je toĉno ubacila gdje se to toĉno može ubaciti. Ja ne vidim nikakav 

problem da se to tu ubaci i kada ovaj dokument doĊe u ministarstvo da nije suprotan 

njihovoj klasifikaciji. 

 

LJUBO JURICA: Ovako ćemo, a vi me ispravite ako mislite da krivo predlažem. Neka se 

daju prijedlozi, tko misli da ima prijedlog, i stavimo ih na glasanje, jer ovo Vijeće tako 

funkcionira.  



 12 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Ja ovdje gledam u statusu dokumentacije i ovdje status 

dokumentacije, u principu, nema.  

 

LEO KATIĆ: Onda ćemo sada sa upisom Doma za stare i nemoćne izmijeniti status 

dokumentacije. Povezati ćemo se, prvo ćemo ugraditi u drugu rubriku, a onda u petu i to je 

to, je li se slažeš? 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Lokacijska dozvola, ciljana vrijednost, suradnja sa udrugama kao 

partner, znaĉi broj programa edukacije – jedan program i treba ciljana vrijednost doma za 

stare . . .  onda treba u svima dodat . . .  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Nema potrebe, zato što je Europski socijalni fond, fond 

koji predviĊa sve mjere i unutar njega se raspišu natjeĉaji u Ministarstvu socijalne politike, 

koje ne može biti drugo ministarstvo, nego socijalne politike i tko ima mogućnost može se 

javiti na te natjeĉaje. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Annette, ali po ovome se ovdje možete javiti samo po pitanju razvoja 

sustava obrazovanja, jer je to naziv. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ali nije to tako! 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Nego, šta je? 

 

STJEPAN JURICA: Na žalost ta je terminologija takva kakva je, u smislu naziva ne može 

se niša napraviti, jedinu u smislu definicije. Ja bih predložio da se Annette zauzme za to i da 

definira i da se tu ubaci vezano za dom umirovljenika i tu je kraj priĉe. Ima tu nelogiĉnosti i 

ako idemo gledati samo u definiciju po prioritetima, edukacija i motiviranje otoĉnog 

stanovništva  posebno starijih, gdje ćemo tu naći dom za umirovljenike? Nema logike, ali 

ne možemo ga u infrastrukturu jer je tako kako je, klasifikacija je takva i tu nema pomoći. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Znaĉi prošle godine kada sam se javila na natjeĉaj 

Europskog socijalnog fonda koji je predvidio razvoj kvalitete života u ruralnim sredinama, 

bila je jedna pod mjera: poticanje prijevoza, a druga pod mjera: poticanje stanovanja starijih 

ljudi. Tko ima mogućnost može se javiti i na jedno i na drugo, ja nisam imala mogućnost za 

drugo, pa sam se javila na jedno, tako da je to u istom natjeĉaju, pod istim nazivom dvije 

razliĉite stvari su bile i po tome ja mogu zakljuĉiti da ako ovdje piše  Ministarstvo politike i 

mladih, koji to raspisuju i jednako tako piše Europski socijalni fond, a u drugoj rubrici 

osobe starije životne dobi, ja po tome mogu zakljuĉiti da će biti i projekti koji ukljuĉuju 

stanovanje starijih i poticaj kvalitete njihovih života na bilo koji naĉin.  

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Ja ne, tu toĉno piše educiranje, tako toĉno kaže.  Znaĉi ovdje treba 

staviti: poticanje razvoja sustava stanovanja i  obrazovanja. 

 

STJEPAN JURICA: Ali onda bi to trebalo raditi drugo ministarstvo, ministarstvo 

obrazovanja. 

 

MARGARET HROPIĆ: Ovo je samo prepisano, mi ne definiramo i ne unosimo, ovo je 

samo prepisano. 

 

LJUBO JURICA: Ovako, imali smo prijedlog da ubacimo u drugi stupac edukacija i 

motiviranje otoĉkog stanovništva, posebno mladih i osoba starije životne dobi – dom za 
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stare i nemoćne za sudjelovanje u društvenom životu otoka. Možemo li ovaj prijedlog 

staviti na glasovanje? 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja se ispriĉavam, možda je interesantnije staviti –ne 

dom za starije i nemoćne, možda je interesantnije stanovanje starijih ljudi, zato što ima i 

drugih oblika smještaja starijih osoba i onda da možda držimo otvorena vrata sebi da 

možemo razno razne stvari. Ja bih stavila „stanovanje starijih osoba“. 

 

LJUBO JURICA: U redu. Stavljamo prijedlog: „edukacija i motivacija otoĉnog 

stanovništva, posebno mladih i osoba starije životne dobi, skrbi i stanovanje starijih, 

sudjelovanje u društvenom životu“. 

Tko je za ovaj prijedlog? 

 

Za ovaj prijedlog je glasalo 7 vijećnika „za“, jedan „suzdržan“ . 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Pogledajte, ako je ovo definirano, ako smo dobili definicije od drugih, 

dakle mi ne možemo mijenjati. Prema tome, ovo što ste vi sada rekli, trebalo je provući u 

neku drugu rubriku, ne u obrazovanje, imamo ovdje rubriku infrastruktura . . . 

 

LJUBO JURICA: Samo ovdje gdje je socijalni fond, doktore. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Da li možemo izmijeniti ovu rubriku? 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Mislim da ne može. 

 

LEO KATIĆ: Ja sam nekoliko puta ponovio da ne može. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Onda odustajem. 

 

LJUBO JURICA: Znaĉi, stavili smo na glasovanje prije, pa sada utvrĊujem da je sa sedam 

glasova „za“ i jednim glasom „suzdržan“ donesena slijedeća 

 

O D L U K A 

 

1. Prihvaća se Akcijski plan za 2016. godinu -Razvojna strategija Općine Lastovo 2014.-     

   2020. 

2.Akcijski plan za 2016. godinu -Razvojna strategija Općine Lastovo 2014.- 

   2020. objavit će se na službenoj stranici Općine Lastovo. 

3.Odluka stupa na snagu osmog dana od objave u Službenom glasniku Općine Lastovo. 

 

 

TOĈKA 8. VIJEĆNIĈKA PITANJA 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Primijetila sam da je ova naša Bašta ispred zgrade 

Općine u sve lošijem stanju. Stabla su previše obrezana, neuredno je jako. Istu stvar sam 

primijetila i okolo sv. Martina, sluĉajno sam bila tamo i malo sam obišla, stabla su isto tako 

odsjeĉena i izgleda katastrofa. Ne znam što tu uĉiniti, ali treba voditi raĉuna o tome što će 

se dalje i kako ĉiniti. Ne znam kakav ugovor Vanja ima . . .  

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Kako niste primijetili Sozanj?  
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ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ:  Ono sam isto primijetila, isto je katastrofa. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Ono u Bašti je regularna i normalna sjeĉa, a tamo što je napravljeno 

na sv. Martinu i Soznju je strašno. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Tako je, istina. 

 

LEO KATIĆ: Komunalac ima svake godine nadzor od vatrogasnog inspektora, dobio je 

nalog, izvršilo se što se izvršilo, na žalost to sada tako izgleda, nije se razrjeĊivalo 

godinama. Što se tiĉe Bašte, radi se o zahvatu koji je trebao, to će se ozelenjeti. 

 

IVO ĈIHORATIĆ: To se moralo tako uĉiniti, inaĉe ta stabla puštaju vunu. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Nisam znala. Još bih rekla o stablima, ĉini mi se da se 

po cijelom otoku sijeku stabla bilo kako, bilo gdje, nema tu nikakvog nadzora, ja bih molila 

da Općina nešto poduzme, zato što ljudi idu u privatnu sjeĉu, sijeku i prodaju, preprodaju  i 

mislim da je to nepodnošljivo za Općinu. 

 

LEO KATIĆ: Što se tiĉe devastacije šuma na Lastovu, jedini je naĉin da naĉelnik piše 

prijave, a na drugim službama da utvrde kako će riješiti problem. Znaĉi, mi ono što vidimo 

je katastrofa, a vidimo što ljudi rade, mi pišemo prijave. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Bila je donesena odluka na ovom Vijeću da će se raspravljati o 

cijeni, odnosno naĉinu davanja obale u najam ili plaćanje u Zaklopatici, Ublima, Pasaduru – 

svagdje gdje ima. Trebali smo izglasati to, pa da nije adekvatno riješeno, da će se napraviti 

Pravilnik po kojemu će se to raditi i dati na Vijeće na glasovanje. Zanima me dokle je to 

stiglo? 

 

LEO KATIĆ: Sve što mogu obećati je da će se Pravilnik napraviti i dati na slijedeću 

sjednicu Vijeća. 

 

IVO ĈIHORATIĆ: Za što toĉno? 

 

LEO KATIĆ: Korištenje pomorskog dobra 

 

IVO ĈIHORATIĆ: Tko zatraži za korištenje pomorskog dobra za suncobrane i ležaljke, mi 

to dajemo. 

 

LEO KATIĆ: Bila je inicijativa oko korištenja javne površine kod izvlaĉenja barke ili 

radova, da pojasnimo stvar. 

 

IVO ĈIHORATIĆ: I to, ali razlika je. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Raspravljali smo o tome, zamjenik naĉelnika je bio tu kada smo 

rekli da bi godišnje koštalo oko 200,00 kuna, pa je doktorica rekla da to nije Pravilnikom 

riješeno . . .  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Tu smo raspravljali o nekoliko stvari, istezalište, odnosno onaj 

minimalni dio koji ljudi uzmu za vezati barku, to je jedna priĉa, a  korištenje javnog  

pomorskog dobra u gospodarske svrhe je drugo, ako se Zakon nije mijenjao, a nismo dobili 

nikakve odluke da se Zakon mijenjao, naplaćuje Općina, kontrolira komunalni redar, a 
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Luĉka uprava naplaćuje kaznu ako netko ne plaća, je li tako. Moramo napraviti odluku, 

donijeti je i naplatiti gospodarsko korištenje pomorskog dobra i tu smo stali. 

 

IVO ĈIHORATIĆ: Korištenje pomorskog dobra u gospodarske svrhe dobivaju koncesijsko 

odobrenje koje je propisala Vlada RH da to mi radimo i dio ide njima dio nama.  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Mi moramo imati svoju odluku koja je . . . 

 

IVO ĈIHORATIĆ: Ne, mi ne moramo imati svoju odluku, odluka je Vlade RH koja već 

postoji, to je njihovo vlasništvo i oni reguliraju kako će se to naplaćivati i raspolagati, dala 

je cijene za površinu, za metar, za ležaljku po komadu, suncobran, za sve je odredila cijene. 

Mi koristimo najnižu cijenu da stimuliramo ljude. Ako se netko javi da će koristiti tu i tu 

javnu površinu, mi izdajemo koncesijsko odobrenje koje traje jednu godinu i kada plati ima 

odluku da je platio i ako doĊe bilo kakva inspekcija mora to pokazati ili slijedi kazna. Za 

komunalne vezove, to je druga priĉa.  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Mislim da bi to trebalo pripremiti za slijedeće Vijeće jer sezona 

ide. 

 

IVO ĈIHORATIĆ: Dobro, ja Vam mogu kopirati Odluku Vlade i ono što mi dajemo 

koncesijsko odobrenje. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Ljude buni zato što postoji koncesijsko odobrenje i koncesija, koja je za 

gospodarsku djelatnost i to je druga stvar.  

 

TONĆI ŠARIĆ: Mi smo prijatelji sa gradovima u Francuskoj i Njemaĉkoj, je li tako, ĉini 

mi se da smo donijeli takvu odluku, da li će oni doći ili neće, ali da li postoji mogućnost da 

se u luku Ubli postavi tabla gdje bi bili navedeni prijatelji općine. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Koliko ja znam nije se potpisao nikakav ugovor sa 

njima, nego smo mi donijeli odluku i na tome je ostalo. 

 

LEO KATIĆ: Znaĉi, odluka je donesena, u trenutku potpisa zajedniĉkog ugovora, jer 

postoji legalitet, znaĉi kada doĊe do zakljuĉenja meĊugradskog, meĊumjesnog, općinskog 

ugovora, onda će oni postati legalni prijatelji Lastova. Za sada nije potpisan taj ugovor.  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Pošto je proĉelnica JUO na porodiljinom dopustu, zanima me tko 

je mijena i tko obavlja, mislim da je Općina Lastovo potrebna da joj se rješavaju pravni 

problemi. Zanima me tko rješava pravne poslove Općine Lastovo i tko za njih odgovara, s 

obzirom na izmjene Zakona potrebno je mijenjati odluke, kao što su ove odluke, donositi 

odluke, temeljem kojega će se provoditi ovo i ono, tko sada to radi, tko je odgovoran za to i 

kako to funkcionira. 

 

LEO KATIĆ: Znaĉi, Ivan Ĉihoratić je ovlašten za poslove proĉelnika JUO Općine Lastovo. 

Po Zakonu jedino odgovara naĉelnik ili donaĉelnik, tako da ne moramo pitati tko je 

odgovoran, a naĉelnik odgovara proĉelniku.  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Ne mislite li da bi bilo potrebno za bolje funkcioniranje Općine 

Lastovo da se zaposli pravnik. 
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LEO KATIĆ: Proĉelnica je išla na porodiljino 04.01.2016., proĉelnica je zaposlena po 

natjeĉaju 2014. godine, po natjeĉaju je bila jedna žalba na zaposlenje proĉelnice i Upravni 

sud je 01. veljaĉe, stupio na snagu 17. veljaĉe stavio van snage odluku naĉelnika. Onda je 

naĉelnik Općine dao otkaz proĉelnici Ivani Marĉeta Frlan i o tome izvijestio sud. Znaĉi, 

temeljem upravnog postupka, Upravni sud je imenovanje, a pozvao se na klasifikaciju 

razreda i struĉne spreme, te temeljem te klasifikacije, fakultet kojega ima Ivana Marĉeta 

Frlan, utvrĊen je kao humanistiĉke znanosti, a po natjeĉaju za proĉelnika Općine Lastovo i 

svake druge mora biti pravnik ili neko drugi društvenog smjera. Temeljem toga ja sam 

morao ispoštovati odluku Suda i ja sam ispoštovao odluku Suda i dao otkaz proĉelnici i o 

tome obavijestio Sud. Temeljem ĉl. 80. Zakona, dužan sam raspisati u roku od 60 dana novi 

natjeĉaj iz tih i tih razloga, a kako se radi o danima u vremenu, mislim da tvoje prijedlog 

nije potreban, jer nama neki odvjetnici rade takve usluge, drugo radimo sami. Negdje u 

travnju ćemo imati novi natjeĉaj u smislu zapošljavanja novog proĉelnika Općine Lastovo. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Mislim da je Vijeće trebalo obavijestiti o tome. 

 

LEO KATIĆ: Znaĉi, u upravnom postupku Sud je utvrdio da struĉna sprema proĉelnice nije 

društvenog smjera i na osnovu toga je taj natjeĉaj stavio van snage. Ĉim je natjeĉaj stavio 

van snage, onda je stavio i odluku o imenovanju van snage, to je jasno. Ide novi natjeĉaj, to 

Vijeće mora znati, ići će u zakonskom roku, malo prije sam rekao datum 17.02.2016., 

zakonski rok je 60 dana, znaĉi nakon tog isteka će se objaviti natjeĉaj za imenovanje 

proĉelnika Općine Lastovo. Ja sam se pozvao na zakonsku odredbu koja je omogućila 

općinskom naĉelniku, gradonaĉelniku da iz redova zaposlenika ovlasti osobu koja će 

obavljati poslove proĉelnika. Mislim da mi to možemo, malo nam je teže, ali mi ćemo to 

izgurati i dobiti ćemo proĉelnika nakon tog natjeĉaja.  

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Zašto natjeĉaj ne odmah. 

 

LEO KATIĆ: Zato što je to pravo naĉelnika koji će to uĉiniti u roku od 60 dana, a ja bih to 

uĉinio 59-ti dan. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: A zbog ĉega, to pitam? 

 

LEO KATIĆ: Pa zato što smo u fazi rada i to ćemo odraditi u zakonskom roku, ja to moram 

uĉiniti i bit će legalno.  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Drugo pitanje, imamo vježbenike, što je lijepo, meĊutim pošto su 

vježbenici financirani iz EU fondova, oni moraju imati mentore iz vlastite struĉne spreme, 

je li tako. Da li je to sve legalno riješeno i pokriveno, da kasnije ne bi Općina Lastovo, jer 

dapaĉe nemam ništa protiv jer su to sve mladi ljudi koji će nešto raditi, i da je to sve 

pokriveno legalno papirima, mentorima i svemu, da ne bi ispalo da je sve otišlo u vjetar, da 

se ne bi kasnije morali novci vraćati.  

 

LEO KATIĆ: Znaĉi, mi smo nastavili politiku koja se vodila i ranijih godina, a to je da oni 

koji se kandidiraju da im omogućimo da odrade to što nigdje ne mogu, to je temeljem 

Zakona  - pripravniĉki staž. U vrijeme kada je bio natjeĉaj, radila se dokumentacija koje je 

potpisivala proĉelnica, jer to radi proĉelnik. Prema tome mi smo sada u jednoj, 

momentalno, poziciji kada je taj posao preuzela osoba koja sada ima ovlasti oko 

mentorstva, i za mene je to sve uredu. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Tko je ta osoba?  
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LEO KATIĆ: Znaĉi bila je proĉelnica, je li tako, a sada je Ivan Ĉihoratić. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Ali Ivan Ĉihoratić može biti mentor višoj struĉnoj spremi upravne 

struke, ne može drugima biti mentor.  

Imam još jedno pitanje,dakle, prilikom prodaje nekretnina, otvaranje ponuda . . . tko 

imenuje povjerenstvo? 

 

LEO KATIĆ: Imenuje se povjerenstvo za otvaranje ponuda, a povjerenstvo imenuje 

naĉelnik. Povjerenstvo otvori ponude i donosi odluku naĉelniku na donošenje. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Je li to stalno povjerenstvo, ili se mijenja svaki put? 

 

LEO KATIĆ: Ovisi o ĉemu se radi. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Ima jedan nasip  u Zaklopatici, to je jedan veliki nasip napravljen 

koji se dosta vidi i pitanje je iz sigurnosni razloga, da li će ljudi tamo hodit, da li će auti 

tamo hodit, da li će tko god propasti.  

 

LEO KATIĆ: Znaĉi, ĉovjek je to uĉinio protivno stavu Općine Lastovo, znaĉi bez 

odobrenja i mi smo primorani nešto uĉiniti jer je ĉovjek uĉinio nešto što meni još nije jasno 

da netko može napraviti. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Ono je grozno, krajnje loše i nesigurno. Ono što je najmanje je da 

Općina pod hitno tamo treba staviti neku pregradu da auto ne ode tamo, jer netko tko ne zna 

će proletit . . . i završit će u grže.  

 

LEO KATIĆ: Šokira što pojedinci rade. 

 

LJUBO JURICA: Ovdje nazoĉan Zdenko Barbić bi postavio jedno pitanje. 

 

ZDENKO BARBIĆ: Na cesti prema Humu se stavlja graĊevinski otpad, mislim da to nije u 

redu i da bi komunalni redar trebao tamo poći i pogledati. Mislim da to tamo ne bi trebalo 

raditi, to nije mjesto za to smeće. Hvala! 

 

Dovršeno u 13.25 sati. 

 

 

 

Prema tonskom zapisu                                                                                  Predsjednik 

zapisnik napisala                                                                                       Općinskog vijeća 

 

Gordana Šutić                                                                                               Ljubo Jurica 

 

 

 


